
Članstvo v društvu vsi: _____80___, atleti skupaj _____50____, registrirani na AZS _še ne___,

Prihodek društva v letu 2014:  skupaj javna sredstva (občinska, državna FŠO, AZS, OKS) 
_____NIČ____ eur,  sponzorska  _____300_____ eur.

Kadri v društvu: Strokovno usposobljeni 
                            - vaditelj ___2__
                            -  trener __0___
                            -  trener specialist ___0__

                            Strokovno izobraženi 
                           -  višje in visoko izobraženi _____2  prof. telesne vzgoje
                           - univerzitetno izobraženi ____1 _mag. ekonomije - računovodstvo

                           Drugi strokovni kader: __dipl.ekonomist - računovodstvo___

Koliko imate trenerjev financiranih iz programov športa lokalne skupnosti (MPŠŠ)?
______noben_______

Ali sodelujete v programu Zdrav življenski slog.  NE  (imamo pa v društvu ATLETSKO 
REKREATIVNO SEKCIJO, KI DELUJE za zdrav  življejenski slog občanov.

Kako imate financirane objekte:

                           - po urah - trenerja plačujeva objekte sama
                           - prejmemo denar v višini ____nič______ eur

                 - objekt imamo v upravljanju, za upravljanje prejmemo _____nič_____ eur.

Opombe:
Napišite posebnost, ki jo imate v delovanju oz. financiranju
      Ker smo mlado ustanovljheno društvo, reg. 9.12.2013, še ne prejemamo nobene občinske ali 
katerekoli druge pomoči, zato trenerja že drugo leto financirava sama. 
     Želja je, da se včlanimo v AZS , vendar nam je članarina za 5 tekmovalcev starih od 12 do 15 
let previsoka. 
     Ob tej priložnosti nas zanima, če bi nam za prvo leto subvencionirali letno članarino oz. nam 
jo glede na pogoje primerno znižali, saj je stadionska atletika v Sežani še v ‘povojih’ in trenerja 
delovanje društva financirava povsem sama iz lastnih sredstev - računovodske storitve, športni 
objekt za izvajanje vadbe, klubske majice…    V našem  klubu imamo 2 atleta, ki sta se bila 
primorana včlaniti tudi v Ak Postojna, to leto pa v AD Kronos, da lahko tekmujeta na 
tekmovanjih državnega nivoja. V ŠD HOPLA SEžana imamo večkratnega državnega pionirskega 
prvaka na 60 in 100m l.2000, ki je pionir še to leto, to je Aljoša Skok, ter 3. skakalca pri pionirjih 



- Žan Skok, ki pa je letos že ml. mladinec,  zmagali pa smo  tudi na absolutnem DP v štafeti 
4x100m. 
   Glede vsega tega sva se že veliko pogovarjala z. Luko Steinerjem, a do realizacije za 
subvencionirano  registracijo ŠD HOPLA Sežana žal še ni bilo niš storjenega. Kakršnekoli pomoči, 
bi bili vsekakor nadvse veseli.


